

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 18-04-2024 01:43:49 PM Subject: Distributing Cash Dividends</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 18-04-2024 01:43:49 PM الموضوع: توزيع ارباح نقدية</p>
<p>The Housing Bank for Trade and Finance announces that The Bank will start to distribute the cash dividends for the year 2023 on Tuesday 07/05/2024 at the rate of (25%) of the share par value and this is to be applied on Shareholders as of 18/04/2024</p>	<p>تعلن شركة بنك الاسكان للتجارة التمويل أنه تقرر البدء بتوزيع الأرباح النقدية عن عام 2023 اعتبارا من يوم الثلاثاء الموافق 2024/05/07 بنسبة (25%) من القيمة الإسمية للسهم وذلك لمالك السهم بتاريخ 2024/04/18</p>
<p>18-04-2024</p>	<p>18-04-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: RAWAN ALSROUJI</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: RAWAN ALSROUJI</p>